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WO-ZA.0022.36.2016 

 

Protokół Nr 79/16 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 15 grudnia 2016 r. 

 

Ad 1) 

Siedemdziesiąte dziewiąte posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 

Marcinkowski o godz. 11:30. 

 

Ad 2) 

Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 3) 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak zaproponowała dodanie do porządku obrad punktów: 

7 g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 rok, 

7 h) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego 

na lata 2016 – 2025, 

7 i) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego, 

9 c) Zapoznanie z opiniami Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 

 

Sekretarz Powiatu Leszek Maliński zaproponował dodanie do porządku obrad punktu 10 

o treści:  

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego. 

 

Propozycje dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 

Porządek po zmianie przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 4)  

Protokół Nr 78/16 z 1 grudnia 2016 r. Zarząd przyjął w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 

 

Ad 5 a) 

Wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rogowie w sprawie wyrażenia zgody na zmianę 

najemcy lokalu mieszkalnego w Ciołkowie przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: 

GN.NA.2501.31.2016) 

 

Opinia Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami: 

„Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami przedkłada w załączeniu pismo 

Domu Pomocy Społecznej w Rogowie, dot. wyrażenia zgody na zmianę najemcy lokalu 

mieszkalnego. W lokalu mieszkalnym nr 12A/10 w Ciołkowie, będącym w trwałym zarządzie DPS 
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Rogowo zamieszkiwała i główną najemczynią była [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego]r. 

Pismem z dnia 24.10.2016 r. do Pani Dyrektor DPS Rogowo zwróciła się Pani [wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka Naczelnik Wydziału 

Organizacyjnego], córka zmarłej, która prosi o zawarcie z nią umowy najmu przedmiotowego 

lokalu mieszkalnego. Do pisma dołączone zostało zaświadczenie informujące o zatrudnieniu w 

niepełnym wymiarze czasu pracy i o przysługującym jej wynagrodzeniu. Czynsz z tytułu najmu 

lokalu mieszkalnego wynosi 200,10 zł. miesięcznie. Jest on nadal regulowany na bieżąco przez 

Panią [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta 

Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego]. Wydział tut. opiniuje przedmiotowy wniosek 

pozytywnie. Pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta 

Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] zarabia wystarczająco dużo, by opłacać czynsz 

za mieszkanie.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” odłożył wniosek do późniejszego rozpatrzenia 

i zobowiązał Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami do 

uzupełnienia opinii o opinię radcy prawnego, czy wymagane w tym przypadku będzie 

ogłoszenie przetargu.  

Sprawą zajmie się GN-NA 

 

Ad 5 b) 

Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w sprawie wykupu gruntów 

w celu przebudowy obecnego boiska na boisko wielofunkcyjne przedstawił Sekretarz Leszek 

Maliński. (nr sprawy: WO-ZA.0023.7.2016) 

Wykup gruntów pozwoli na budowę boisk pełnowymiarowych do gier zespołowych oraz siłowni. 

Wielofunkcyjny obiekt będzie wykorzystywany przez uczniów podczas zajęć wychowania 

fizycznego, natomiast popołudniu przez mieszkańców Gostynia. 

 

Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że Zarząd zajmował się już tą sprawą, w wyniku 

czego Wydział ABG wystąpił z pismem do właścicieli nieruchomości o odniesienie się co do 

ewentualnej sprzedaży gruntu na rzecz powiatu. Na pismo nie uzyskano odpowiedzi.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił przekazać sprawę do Wydziału 

Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami oraz zobowiązał Wydział do 

ponownego wystąpienia do właścicieli nieruchomości z zapytaniem o możliwość zbycia 

nieruchomości na rzecz powiatu.  

Odpowiedzi udzieli i sprawą zajmie się GN 

 

Ad 5 c)  

Wniosek Rady Sołeckiej w Osowie w sprawie budowy chodnika przedstawił Wicestarosta 

Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0362.112.2016) 

 

 

 



 

3 

 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Rada Sołecka w Osowie złożyła wniosek w sprawie budowy chodnika na odcinku od zakładu 

pana Witkowskiego do końca linii lip. Po dokonaniu wizji w terenie zakres robót obejmowałby 

odcinek na długości 350 mb. Koszt robót brutto 140.0 tyś. zł + opracowanie dokumentacji 

technicznej 10,0 tyś. zł. Zakres robót do wykonania to odwonienie rowu i roboty brukarskie 

(obrzeże betonowe, wjazdy do posesji z kostki brukowej, chodnik z kostki brukowej szer.1,5 m). 

Na powyższe zadanie nie są zabezpieczone środki finansowe. 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że na chwilę 

obecną inwestycja została zakończona. Pobudowanie chodnika może być możliwe  

jedynie we współpracy z gminą Gostyń w kolejnych latach. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 d) 

Wniosek Radnej Gminy Piaski Marii Wesołek w sprawie budowy chodnika przy drodze 

powiatowej 4934P z Zalesia do Szelejewa Pierwszego po lewej stronie przedstawił Wicestarosta 

Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0362.79.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Radna gminy Piaski pani Maria Wesołek złożyła kolejny wniosek dotyczący budowy chodnika 

przy drodze powiatowej 4934P z Zalesia do Szelejewa Pierwszego po lewej stronie. Sprawa była 

omawiana na posiedzeniu Zarządu z dniu 6 października 2016r. Odpowiedzi udzielono radnej 

w dniu 12.10.2016 r. Zgodnie z załączonym z pismem, Wójt Gminy Piaski Pan Wiesław Glapka 

wyraził zgodę na współfinansowanie opracowania dokumentacji na ww. zadanie oraz na dalszą 

realizację. Po rozeznaniu rynku koszt opracowania dokumentacji szacuje się na kwotę 32,0 tyś. 

zł brutto.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za”  postanowił udzielić odpowiedzi, że w sprawie 

wniosku Zarząd Powiatu będzie konsultował się z Wójtem gminy Piaski. Ponadto Zarząd 

informuje, że priorytetem na 2017 rok na terenie gminy Piaski są dwie inwestycje, tj.  

przebudowa ulicy Św. Marcina w Piaskach i budowa parkingu przy ul. Leśnej w Piaskach 

oraz zakup materiałów na pobudowanie chodników.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 e) 

Wniosek Radnego Krzysztofa Deutscha w sprawie zabezpieczenia w budżecie na 2017 rok 

środków na budowę ścieku ulicznego w miejscowości Drogoszewo przedstawił Wicestarosta 

Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0360.1.107.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział Komunikacji i Dróg ref. ds. Dróg po zapoznaniu się z wnioskiem Radnego Powiatowego 

pana Krzysztofa Deutscha z dnia 28.11.2016 r. w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie 

na rok 2017 na budowę ścieku ulicznego w m. Drogoszewo informuje, że by poprawić 

bezpieczeństwo na tym odcinku należałoby na początku pobudować ścieki uliczne i uregulować 

wody opadowe z posesji znajdujących się w ciągu drogi powiatowej. To wody opadowe 

wpływające na jezdnie z posesji, które są usytuowane wyżej niż jezdnia, powodują powstawanie 

muld w okresie zimowym. Całkowity koszt pobudowania ścieku oszacowano na około 27 tyś. zł 

brutto.” 
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Członek Zarządu Zenon Norman powiedział, że szkoda że wniosek został złożony tak późno, 

gdyż w dniu dzisiejszym odbędzie się już sesja podczas której projekt budżetu na 2017 zostanie 

zatwierdzony. Poinformował, że według jego wiedzy woda spływa z posesji prywatnej i problem 

będzie tak długo, dopóki woda ta nie zostanie skierowana do kanalizacji deszczowej.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” odłożył wniosek do rozpatrzenia w terminie 

późniejszym oraz zobowiązał Wydział Komunikacji i Dróg do zweryfikowania na miejscu 

uwagi zgłoszonej przez członka Zarządu Pana Normana i przedstawienia informacji 

Zarządowi Powiatu.  

Odpowiedzi udzieli i sprawą zajmie się KD-DR 

 

Ad 5 f) 

Wniosek Radnego Krzysztofa Deutscha w sprawie zabezpieczenia w budżecie na 2017 rok 

środków na budowę chodnika w miejscowości Talary przy drodze nr 4093P przedstawił 

wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.105.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział Komunikacji i Dróg ref. ds. Dróg po zapoznaniu się z wnioskiem Radnego Powiatowego 

pana Krzysztofa Deutscha z dnia 28.11.2016 r. w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie 

na rok 2017 na budowę chodnika w m. Talary przy drodze nr 4093P informuje, że nie planuje 

w roku 2017 przeprowadzenia tej inwestycji. Zadanie to może zostać wykonane w ramach 

przebudowy drogi powiatowej nr 4093P od granicy powiatu do drogi krajowej nr „12". Wstępny 

koszt budowy chodnika wraz z odwodnieniem na długości ok. 430 mb szacuje się na kwotę 170 

tyś. zł brutto.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że 

po analizie wniosku oraz uzyskaniu informacji dotyczących planów gminy Piaski 

w sprawie ustawienia drugiego przystanku oraz zatrzymywania się autobusu szkolnego 

w dwóch miejscach postanowił skonsultować wniosek z Wójtem gminy Piaski pod kątem 

celowości budowy chodnika. 

Odpowiedzi udzieli oraz sprawą zajmie się KD-DR 

 

Ad 5 g) 

Wniosek Radnego Krzysztofa Deutscha w sprawie zabezpieczenia w budżecie na 2017 rok 

środków na naprawę chodnika w miejscowości Bodzewo przedstawił Wicestarosta Czesław 

Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.106.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział Komunikacji i Dróg ref. ds. Dróg po zapoznaniu się z wnioskiem Radnego Powiatowego 

pana Krzysztofa Deutscha z dnia 28.11.2016 r. w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie 

na rok 2017 na naprawę chodnika w m. Bodzewo przy drodze nr 4935P informuje, że w chwili 

obecnej będą trwały prace związane z wykonaniem kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami do 

posesji. Remont chodników mógłby być wykonany przy współpracy gminy Piaski po całkowitym 

zakończeniu prac przy budowie kanalizacji. Wstępny koszt remontu chodnika oszacowano na 

około 200 tyś. zł brutto.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 

z opinią Wydziału. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 
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Ad 5 h) 

Wniosek dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi w sprawie ufundowania dwóch pucharów 

dla najlepszej pary w Mistrzostwach Par Powiatu Gostyńskiego w Brydżu Sportowym przedstawił 

Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: BPR.0362.22.2016) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Turniej organizowany jest przez Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi w dniu 18 grudnia 2016 r. 

W mistrzostwach wezmą udział pary z gmin powiatu gostyńskiego. Biuro Promocji i Rozwoju 

Powiatu proponuje przeznaczyć 200 zł brutto na pokrycie kosztów zakupu dwóch pucharów dla 

najlepszej pary w Brydżu Sportowym.” 

 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura – 5 głosów „za”. 

Odpowiedzi udzieli BPR 

 

Ad 5 i) 

Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie zarezerwowania środków 

na tzw. udział własny przy aplikowaniu o środki w projekcie WFOŚiGW w Poznaniu oraz Lokalnej 

Grupy Działania Gościnna Wielkopolska przedstawił Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora. 

(nr sprawy: BPR.0362.23.2016) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Dyrektor ZSR w Grabonogu w przyszłym roku planuje wystąpić z projektem do WFOŚiGW 

w Poznaniu - Ochrona i kształtowanie przyrody oraz do Lokalnej Grupy Działania „Gościnna 

Wielkopolska” - Tworzenie i wdrażanie innowacyjnych społecznych programów edukacyjnych 

w zakresie ochrony środowiska i zmian klimatu, Stawy i oczka wodne. W tym celu wnosi 

o zabezpieczenie w budżecie powiatu kwoty w wysokości 18 000 zł na tzw. udział własny 

wymagany w projektach. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu informuje, że, projektując budżet 

biura na 2017 r., nie uwzględniło ww. kwoty. Wniosek Pani Dyrektor wpłynął po terminie 

składania projektów budżetu do Wydziału Finansów. BPR proponuje zająć się sprawą 

w przyszłym roku.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił odłożyć wniosek do czasu 

uzyskania opinii Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie 

możliwości sfinansowania przedsięwzięcia. 

Sprawą zajmie się BPR 

 

Ad 5 j) 

Wniosek gminy Piaski w sprawie wsparcia finansowego oraz zaproszenia do współpracy 

w uczczeniu 98. Rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego przedstawił Starosta Robert 

Marcinkowski. (nr sprawy: BPR.0362.24.2016) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Z okazji 98. Rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego organizowana jest akcja pod hasłem 

„Powstańczym szlakiem”. Pozwoli ona przypomnieć młodemu pokoleniu o jedynym zwycięskim 

spotkaniu, w którym wzięli udział mieszkańcy naszego powiatu. Gmina Piaski zwróciła się do 

Starostwa Powiatowego w Gostyniu z prośbą o współpracę przy organizacji ww. obchodów 
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poprzez pokrycie kosztów zakupu flag. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje przeznaczyć 

na powyższy cel 700 zł brutto.” 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie zgodnie z opinią Biura- 5 głosów „za”. 

Odpowiedzi udzieli BPR 

 

Ad 6 

Interpelację radnego Rady Miejskiej w Krobi Henryka Busza w sprawie budowy chodnika 

przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.103.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział Komunikacji i Dróg referat ds. dróg informuje, że dnia 15.11.2016 r. wpłynęło pismo 

przesłane przez Burmistrza Krobi znak sprawy WO.0003.36.2016 z dnia 8.11.2016 r. w sprawie 

zgłoszonych interpelacji na sesji Rady Miejskiej w Krobi w dniu 27.10.2016 r. Jedna z interpelacji 

została zgłoszona przez radnego Henryka Busza, która dotyczyła potrzeby wykonania chodnika 

na wysokości posesji nr 43-44 w m. Posadowe w celu zapewnienia mieszkańcom bezpiecznego 

dojścia do przystanku autobusowego i placu zabaw. Po dokonaniu wizji we wskazanym miejscu 

zauważono potrzebę pobudowania 200 mb. chodnika, którego koszt wykonania oszacowano na 

kwotę ok. 45 000,00 zł brutto. W obecnym czasie Wydział nie posiada środków na to zadanie.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że dostrzega 

konieczność wykonania zadania, jednak w projekcie budżetu na 2017 rok nie przewidziano 

środków na ten cel. Zadanie zostanie rozważone do wykonania w kolejnych latach, po 

konsultacji z gminą Krobia. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie 

Piaski przedstawił Sekretarz Powiatu Leszek Maliński. (nr sprawy: ABG.GN.6822.4.2015) 

Działka nr 805/1 o pow. 0,0033 ha położona w obrębie Piaski nabyta zostanie od państwa 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] w związku z realizacją celu publicznego, tj. przebudową 

mostu w ciągu drogi powiatowej nr 4907 P Gostyń – Pępowo wraz z dojazdami i infrastrukturą 

towarzyszącą (budowa ścieżki rowerowej). Ze względu na nieuregulowany stan prawny 

nieruchomości, przedmiotowa działka nie była ujęta w Uchwale Nr 48/286/16 Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonych w obrębie Piaski oraz obrębie Grabonóg gmina Piaski. 

 

Uchwała Nr 79/495/16 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 

w obrębie Piaski została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za” 

 

Ad 7 b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 58/357/16 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 

19 maja 2016 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni psychologiczno-

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2016/2017 przedstawił 

Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora.  
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Uchwała Nr 79/496/16 w sprawie zmiany uchwały nr 58/357/16 Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 19 maja 2016 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół 

i poradni psychologiczno-pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku 

szkolnym 2016/2017 została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 c) 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Bogusławkach wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: AB.671.28.2016) 

Wydział Architektury i Budownictwa poinformował, że ze strony fachowej do projektu ww. planu 

nie wnosi uwag i wniosków. 

 

Uchwała Nr 79/497/16 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Bogusławkach wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko 

 

Ad 7 d) 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania przedstawił 

Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: KD-DR.0360.1.32.2016) 

Projekt uchwały wprowadza zmiany w stosunku do zapisów podjętej w 2015 roku uchwały, 

ustanawiającej Strefę. Proponowane w uchwale zmiany mają na celu usprawnienie 

funkcjonowania Strefy Płatnego Parkowania w Krobi, i tak: 

1) skrócenie minimalnego czasu postoju z 0,5 godziny do 15 minut,  

2) wprowadzenie zastrzeżonych stanowisk postojowych (tzw. kopert), na prawach wyłączności 

dla podmiotów gospodarczych świadczących usługi medyczne i aptekarskie, które mają 

usytuowany lokal przy ulicach objętych SPP (koperta w pobliżu lokalu). 

Zmiana załącznika do uchwały wynika z konieczności likwidacji 1 miejsca parkingowego w celu 

ułatwienia wjazdu samochodom w szczególności ciężarowym na łącznik pomiędzy ulicami 

Południową a Jutrosińską, zaś utworzenie 1 miejsca parkingowego usytuowanego w pobliżu 

apteki przy ulicy Jutrosińskiej w Krobi związane jest z niedostateczną ilością miejsc postojowych 

w tym obszarze. Propozycje zmian wynikają między innymi z próśb osób korzystających z 

płatnych miejsc postojowych. 

 

Uchwała Nr 79/498/16 w sprawie zaopiniowania projektu zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015r. w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, wysokości opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu 

ich pobierania została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia Aneksu Nr 10 do umowy zawartej w dniu 28 marca 2013 r. o 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach przedstawił Etatowy 

Członek Zarządu Janusz Sikora. (nr sprawy: PCPR 760.27.2016.IT) 

Stowarzyszenie na rzecz osób niepełnosprawnych Kreatywni wystąpiło z wnioskiem 

o przeniesienie środków między zadaniami w planie wydatków na działalność WTZ w Piaskach w 

roku 2016. W związku z powyższym załączamy projekt uchwały w sprawie zawarcia Aneksu Nr 
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10 do umowy zawartej w dniu 28 marca 2013 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Piaskach ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Zgodnie z zawartą umową w dniu 28 marca 2013 r. o dofinansowanie 

działalności WTZ w Piaskach ze środków PFRON, wysokość środków finansowych na 

działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach w roku 2016, z uwzględnieniem podziału na 

poszczególne rodzaje kosztów oraz źródła ich finansowania, zostaje określona w formie aneksu 

do ww. umowy. 

 

Uchwała Nr 79/499/16 w sprawie zawarcia Aneksu Nr 10 do umowy zawartej w dniu 

28 marca 2013 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach 

została podjęta w wyniku głosowana- 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 f) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ w 

Gostyniu przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

Zarząd postanowił udzielić poręczenia Transzy Nr 70 pożyczki zaciąganej przez SPZOZ 

w Gostyniu na pokrycie zobowiązań z tytułu zakupów leków wobec PGF URTICA Spółka z o.o. 

z Wrocławia w kwocie 35 084,24 zł wraz z odsetkami i prowizją w wysokości 573,78 zł – 

poręczenie terminowe do 24.01.2017 r.  

 

Uchwała Nr 79/500/16 w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ 

w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 g) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 rok przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Uchwała Nr 79/501/16 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 rok została 

podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za” 

 

Ad 7 h) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2016 – 2025. 

 

Uchwała Nr 79/502/16 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2016 – 2025 została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 i) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają z upływem 

roku budżetowego.  

 

Uchwała Nr 79/503/16 przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
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Ad 8) 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zatwierdził planu pracy Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Chwałkowie na 2017 rok. (nr sprawy: WO-ZA.0123.3.2016) 

 

Ad 9 a) 

Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Komunikacji i Dróg z przeprowadzonego 

postępowania w trybie zapytania ofertowego na opracowanie dokumentacji technicznej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 480P Poniec-Krobia od skrzyżowania z drogą powiatową 

nr 4906P do granic gmin. (nr sprawy: KD-DR.0360.1.105.2016) 

Wydział Komunikacji i Dróg, referat ds. dróg przeprowadził postępowanie w trybie zapytania 

ofertowego na opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 4803P 

Poniec -Krobia od skrzyżowania z droga powiatową nr 4906P do granic gmin (Poniec-Krobia). 

Opracowanie nie obejmuje zaprojektowanego odcinka w miejscowości Dzięczyna na długości 

998 m. Zaproszenie do złożenia ofert wysłano do 4 firm projektowych. Złożona została tylko 

jedna oferta przez Biuro Projektowo-Konsultingowe MKM-Projekt Marcin Kuciak z Poznania 

z ceną 104.550,0 zł brutto. Pan Zdzisław Olejnik Biuro Projektowe Drogownictwa ,,RONDO" 

z Rawicza przesłał pismo wyjaśniające przyczyny nie złożenia oferty. W planie wydatków w 

2016 r. zapisana jest kwota 120 000,00 zł. Z tytułu poniesionych kosztów za część 

zrealizowanego przedmiotu umowy nr 101/16 z dnia 07.04.2016r. związanej z opracowaniem 

dokumentacji na ww. zadanie oraz z podpisaną ugodą z Panem Zdzisławem Olejnikiem 

wydatkowano kwotę 41.918,40 zł. Pozostaje do dyspozycji kwota 78.081,60 zł. Aby podpisać 

umowę z wykonawcą projektu należy dodatkowo zabezpieczyć brakującą kwotę w wysokości 

26.468.40 zł. Prosimy o podjęcie decyzji celem podpisania umowy w roku bieżącym oraz 

podjęcia uchwały o środkach niewygasających do czerwca 2017r. 

 

Zarząd w wyniku głosowania – 5 głosów „za” wyraził zgodę na podpisanie umowy, środki 

na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie i wpisane do projektu uchwały w sprawie 

wydatków budżetu powiatu, które w 2016 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Ad 9 b) 

Zarząd zapoznał się z opiniami komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego na temat projektu 

budżetu powiatu na 2017 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2017-2025. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekty uchwał pozytywnie.  

 

Ad 9 c) 

Zarząd zapoznał się z opiniami Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu o projekcie wieloletniej prognozy finansowej powiatu gostyńskiego oraz o projekcie 

budżetu powiatu na 2017 rok. 

Kopie opinii stanowią załączniki nr 3 i 4 do protokołu.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” zobowiązał Skarbnika Powiatu Eleonorę 

Gościniak do zgłoszenia w imieniu Zarządu Powiatu w trakcie XXII sesji Rady Powiatu 

wniosków o zmiany w projektach uchwał zgodnych z uwagami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

 

Starosta Robert Marcinkowski ogłosił przerwę w obradach  
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na czas trwania XXII sesji Rady Powiatu. 

Obrady wznowiono o godz. 

 

 

 

Ad 10) 

Projekt uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego 

przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 79/504/16 w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 11) 

„Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu”. 

Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora poinformował, że 13 grudnia br. spotkał się z dyrekcją 

oraz kierownikami działów i oddziałów SPZOZ w Gostyniu. Omówiono kwestię finansową 

szpitala, realizację kontraktów na poszczególnych oddziałach. Przekazał informację, że Zarząd 

Powiatu zaniepokojony jest zbyt niskim kontraktowaniem szpitala przez Narodowy Fundusz 

Zdrowia, a jednocześnie oczekuje takich rozwiązań i działań, które przyniosą pozytywne skutki 

finansowe dla szpitala.  

 

Ad 12) 

„Wolne głosy i wnioski”  

 

Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora poinformował, że mieszkańcy miejscowości 

Koszkowo zwracają uwagę na zapadliny w chodniku w miejscach, w których kładzione były 

światłowody. Zapytał o możliwość naprawy uszkodzeń.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił zobowiązać Wydział Komunikacji 

i Dróg do przeglądu stanu miejsc, pod którymi były prowadzone światłowody, 

a w przypadku ich uszkodzeń do wystąpienia do firm kładących instalacje o ich naprawę.   

 

Członek Zarząd Damian Walczak poinformował, że w wyniku objazdu w związku z remontem 

przejazdu kolejowego w Krobi, zniszczona została droga w Kuczynce.  

 

Ad 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 79 posiedzenie Za-

rządu Powiatu. 

 

    Starosta Gostyński 

/-/ Robert Marcinkowski 

 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Czesław Kołak   

2. Zenon Norman   

3. Janusz Sikora   
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4. Damian Walczak  

 

Protokołowała: Elżbieta Mikstacka 


